
Geachte leden van de agendacommissie,

Onlangs is in deze raad het raadsvoorstel RES 1.0 aangenomen. Daarbij is ook gesproken over de 
gevoerde participatie met inwoners maar ook met de bedrijven, die op Avelingen Oost gevestigd 
zijn i.v.m de zoeklocaties voor windmolens daar. De berichtgeving in diverse media hierover  lijkt   
een ander beeld te schetsen dan de wethouder tijdens de raadsvergadering heeft gedaan. Ook de 
ontvangen reacties van verschillende bedrijven hebben bij ondergetekenden vragen opgeroepen. 
Wij zouden daarover graag het gesprek met de wethouder aangaan in de raad en daarbij ook 
horen hoe nu het vervolg zal zijn van de RES en de aangenomen moties.

Fracties van VVD, SP, D66, ChristenUnie-SGP en fractie van Maaren

Bericht Van: Marjo Molengraaf-Vullers (Raadslid) <M.Molengraaf@gorinchem.nl> 
Verzonden: maandag 31 mei 2021 19:09
Aan: Rutger van Breemen (Raadslid) <r.v.breemen@gorinchem.nl>; Hans Sepers 
<H.Sepers@gorinchem.nl>
Onderwerp: Verzoek om uitleg in de raad 2
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